
Zápis z jednání finančního výboru č. 2024/05 

 

Termín a místo jednání:  17. 6. 2024 v malé zasedací místnosti Městského úřadu Mikulov 

Přítomni:   JUDr. Mihalík, Ing. Mihalík, doc. Rajchlová, Ing. Vítková, Mgr. Jedlička 
Omluveni:   RNDr. Matuška, Ing. Daniel, Ing. Marcinčák 
 
Hosté: Mgr. Kocábová, Mgr. Korlaar, Ing. Dočekalová 
Zapisovatelka:   Ing. Ingrid Klanicová 
     
Jednání zahájil předseda.  Přivítal přítomné včetně nové jednatelky společnosti Tedos Mikulov s.r.o. 
 
Schválený program jednání: 
 
Program: 
 

1. Analýza hospodaření společnosti TEDOS Mikulov s.r.o. 
2. Participativní rozpočet informace 
3. Různé 

 
Předseda uvedl, že jednání je plánované cca do 20.00 hodin. 
 
Bod 1. programu 
 
Úvodní slovo k „Analýze“ měla doc. Rajchlová, která shrnula kroky, které pracovní skupina provedla. 
Pracovní skupina se zaměřila na: 
- zhodnocení ekonomického vývoje 
- zhodnocení činnosti vedení ve vztahu k efektivitě výdajů 
 
Uvedla, že finanční situace Tedosu je velmi dobrá, v roce 2022 společnost dosáhla zisk ve výši cca 7 
mil. Kč a pokud by se jednalo o podnikatelský subjekt soukromého vlastníka, jedná se o mimořádné 
výsledky. 
Pracovní skupina se více zaměřila na interní procesy, zejména zadávání zakázek, evidenci smluv apod. 
 
Od společnosti TEDOS si vyžádali dokumenty ke smlouvám za období od r. 2021–2023. 
Mgr. Kmetová pro členy FV shrnula poznatky k Smlouvám: 
 

- Chybí směrnice pro zadávání zakázek 
- Zakázky jsou opakovaně zadávány stejným dodavatelům bez záznamu o výběrovém řízení. 

 
Jednatelka společnosti Ing. Dočekalová: 
 

- konstatovala, že je ráda za příležitost účastnit se jednání FV, 
- v současné době se snaží vše rozklíčovat a získat základní poznatky 
- sama naráží na spoustu nedostatků – např. stav vozového parku, 
- Aktuálně řešila zejména správně sestavenou závěrku za r. 2023, pozici ekonoma, chaotické 

použití účtování na střediska. 
 
Ing. Mihalík – konstatoval, že DR se snaží nastavit určitý systém zadávání zakázek ve společnosti a 
posílit úlohu valné hromady. 



Dále komentoval údaje v kontingenční tabulce, kterou doplnil k zpracovanému přehledu Mgr. 
Kmetové.  Z tabulky je patrný objem zakázek zadávaný jednotlivým firmám. 
 
Dále členové diskutovali o: 
 

- účtování ceny městu – v současné době účtuje ceny RTS 
- nastavení zakázek 
- správném nastavení vnitropodnikových cen (kalkulace) 
- mzdovém systému 
- změna účelu fungování společnosti. 

 
 
Dále se členové zabývali myšlenkou přeměny obchodní společnosti na příspěvkovou organizaci.  
 
Závěr: 
Bylo zjištěno, že společnost TEDOS Mikulov s.r.o. nefunguje efektivně. FV navrhuje přehodnotit 
postavení společnosti v dané právní formě. 
 
Zjištěné poznatky budou ještě ověřeny ve spolupráci s FO a závěry budou předloženy na příštím 
jednání FV a dozorčí radě. 
 
V 20.20 odchází Mgr. Korlaar. 
 
Bod 2. programu 
 
Klanicová shrnula informace k projektům participativního rozpočtu. 
Členové FV se shodli, že v záměru je vhodné pokračovat z důvodu zachování kontinuity . 
Bylo by vhodné do procesu více zapojit předkladatele. 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 21.30. hod. 
 
Příští jednání FV bude svoláno poté co některá pracovní skupina bude mít dokončený materiál 
k projednání a termín bude odsouhlasen mailem. 
 
 
 
Zapsala: Klanicová Ingrid 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřil:  JUDr. Mihalík 
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